

SAMFÄLLIGHETSFÖRENINGEN APOLLOFJÄRILEN

STYRELSEPROTOKOLL NO 4, 2014-08-20

Närvarande:

Davor Maslovski	X	Linn Jakobsson	X	Lars Lindström	X
Arne Gunnarsson	X	Mikael Tällberg	X	Pierre Magnusson	
Jonas Eriksson	X				

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordföranden Davor Maslovski öppnade mötet.

§ 2 DAGORDNING

Dagordningen godkändes.

§ 3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Protokollet godkändes, publicering av mötesprotokoll ska göras via anslagstavlor på förråd och på hemsidan. Utskick till styrelseledamöterna görs via mail.

§ 4 EKONOMI / ENERGI

7.1 Energiförbrukning/ Ekonomi

Energi: förbrukning ligger ca 15% under budget.
Ekonomi: utan avvikelser.

§ 5 ARBETSFRÅGOR

5.1 Arbetsfrågor

- Garagegolven. 2 prov har gjorts. Garage 1 har använt 2 sorters betong, garage 2 har reparerat med en sorts betong och har lackats. Davor
- Insektsnäten mellan tak och vägg har setts över. På framsidan är jobbet klart. På balkongerna får vi göra jobbet själv och tillklippta nät finns hos Davor. Det är fortfarande några som inte hämtat ut nät. Davor
- Styrelsen har beslutat att göra ett prov med bättre ordinarie lampor på en garagelänga i stället för rörelsedetektorer på en extrabelysningen vid garagelängorna. Provet sker på en länga vid östra infarten. Davor
- En offert ska begäras in från Securitas för att få en bil hit varje natt för att kolla parkeringar och innerområdet. Felparkerade bilar kommer att lappas. Davor
- Offert för sotning av kanaler har kommit in. Vi sammanställer en skrivning till alla hushåll om sotning. Vi kompletterar skrivelsen med en broschyr om vad man ska tänka på vid brand, utrustning som filt brandsläckare etc
Sotning beställs och broschyrerna ska delas ut. Jonas
- Träd på området. Vi ser över behovet och börjar med nyplanteringar innan vi tar ner träd. Innan träd tas ner måste längan/längorna som berörs vara överens. Jonas
- Arbetet med vatten som kommer in i kulvertbrunn i hus 60 fortsätter, nu när regnväddret varit häftigt den senaste tiden har fler hus haft samma problem. Arne

§ 6 ÖVRIGA FRÅGOR

Angående läckage in i kulvertbrunnar så är det bra om styrelsen kan få in besked från dem som har drabbats så att det är lättare att få en helhetsbild av läget.

Som många har sett så har det grävts i området ut mot vägen. Det är problem med fjärrvärme och varmvatten. Någon dag under september kommer det att stängas av en dag för att kunna göra förbikopplingar under reparationerna. Information kommer att delas ut då det är dags.

Vaktmästare med hjälp av ytterligare några personer har börjat att byta lite brädor och måla garagen under sommaren.

Nästa möte 15 oktober 18.00 hos Mikael hus 11

Vid protokollet 2014-08-20



Jonas Eriksson Sekr.



Davor Maslovski, Ordf